
Vragen aan het college in de commissies van 21 oktober 2020

Vragen van PvdA aan wethouder Wolthers over opheffen Intercityverbinding 
Amsterdam cs
(agendapunt 3, 21 oktober 2020)

VRAGEN OPHEFFEN INTERCITYVERBINDING AMSTERDAM-CS 

Hilversum verliest per 2029 zijn intercity-verbinding met Amsterdam-CS en Amersfoort. Hoewel nog 
ver weg raakt dit besluit van de staatssecretaris en de NS Hilversum enorm. Verlenging van de reistijd 
naar A’dam CS met naar optimistische verwachting 7 minuten, met maar liefst zeven tussenstops, 
maakt de auto aanlokkelijker. Meer files zullen het gevolg zijn. Ontwikkelingen als het stationsgebied 
komen in een ander daglicht te staan als Hilversum geen directe verbinding met CS meer heeft, en 
geen tussenstop meer is voor de internationale trein naar Duitsland. Wat blijft, is de IC naar 
Amsterdam-Zuid, wat voor de mediastad met zijn creatieve industrie duidelijk een minder relevante 
bestemming is dan Amsterdam-Centraal. Een gelopen race hoeft dit besluit niet te zijn. Ook 
Amersfoort voelt zich overvallen en lijkt zich niet bij het besluit neer te leggen. Dito de RGV, die 
stelt: ‘Regio Gooi en Vechtstreek heeft samen met partners de afgelopen periode een lobby ingezet om 
niet zomaar akkoord te gaan met het reistijdverlies voor Hilversum naar Amsterdam Centraal. Met als 
resultaat dat bij de besluitvorming door het Rijk de toezegging is gedaan tot inspanningsverplichting 
dat partijen als NS, ProRail en Rijk waar mogelijk het dienstregelingsmodel verbeteren voor de 
trajecten waar reistijdverlies op zal treden. De komende periode wordt de lobby verder ingezet. Zo 
worden er kansen gezien voor inruil van het huidige goederenverkeer op de Gooicorridor voor een 
intercity op maat tussen Amersfoort-Hilversum-Amsterdam Centraal.’ 

De PvdA-fractie wil graag van het College weten: 
- was het op de hoogte van het voornemen om de intercity A’dam CS-Amersfoort te schrappen?
- deelt het onze visie dat behoud van de intercity A’dam CS-Amersfoort (liefst gecontinueerd als 

deels internationale verbinding via Amersfoort, Apeldoorn, Eschede, Almelo, Hengelo met 
Berlijn) belangrijk is voor Hilversums positie als internationaal georiënteerde mediastad?

- deelt het onze visie dat verlies van deze intercity-verbinding het risico met zich meebrengt van 
meer autoverkeer van en naar en Hilversum?

- is het College partij in het overleg tussen o.a. Rijk, NS en provincie? 
- wat gaat het doen om deze ontwikkeling te keren? 

De fractie van de PvdA Hilversum

Vragen van SP aan wethouder Walters over Toesturen documenten Follow the Money
(agendapunt 3, 21 september 2020)
Geacht college,

Onlangs werd duidelijk dat naar aanleiding van een verzoek tot informatie inzake jeugdzorg. 
Wethouder Karin Walters stukken verstuurd heeft aan Follow the Money.

Zoals u weet wacht de gemeenteraad al lang op data/statistieken over diezelfde Gooise/Hilversumse 
jeugdzorg.

De fractie van de SP verzoekt de wethouder alle aan Follow the Money toegestuurde documenten, zo 
spoedig mogelijk en vóór de behandeling van de begroting in de commissie, integraal aan de 



gemeenteraad te verstrekken. Inclusief de vraagstelling(en) van Follow the Money en alle 
bijbehorende (mail) communicatie. 

Wij verwachten dat dit geen probleem zal zijn. Want alle documenten zijn al verstuurd en de 
wethouder weet al sinds afgelopen raadsvergadering (nav de motie Meer data in het dashboard) dat wij 
deze documenten willen ontvangen. Zij heeft ook toegezegd deze te zullen verstrekken. 

Met vriendelijke groet,
Fractie SP 
Bianca Verweij


